
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
 Sammanträdesdatum
2021-02-22

Sammanträde med Kommunfullmäktige

Plats och tid Kommunhuset, stora sammanträdesrummet kl. 18:00 – 20:30

Beslutande
Ledamöter Lars-Erik Fälth (C), ordförande

Beata Allen (C)
Tobias Kreuzpointner (C)
Gudrun Andersson (C)
Lars-Inge Hansson (C), förste vice ordförande
Mats Hansson (M)
Ulf Lundberg (M)
Caroline von Wachenfelt (M)
Birgith Andersson (M)
Irene Oskarsson (KD)
Jörgen Svärd (KD)
Maria Lundblom Bäckström (KD)
Berndt Dahnsson (KD)
Margareta Wier (KD)
Jimmy Ekström (L)
Anna Ekström (L)
Arijana Jazic (S)
Niklas Lindberg (S)
Birgitta Svensson (S)
Per-Magnus Svensson (S)
Annki Stark (S)
Tommy Gustafsson (S), andra vice ordförande
Roger Ljungkvist (S)
Åsa Lundqvist (S)
Jan-Olov Adolfsson (MP)
Kristin Apsey (SD)
Kenth Olsson (SD)
Peter Sörensson (SD)

Tjänstgörande ersättare Uno Svensson (C), ersätter Karl-Gustav Fransson (C)
Jan Andersson (C), ersätter Carina Linderfalk (C)
Anita Walfridsson (M), ersätter Joacim Ember (M)
Erik Lindstrand (M), ersätter Rickard Svärd (M)
Lars-Erik Widell (S), ersätter Lena Valencia (S)
Gerald Apsey (SD), ersätter Peter Eliasson (SD)

Frånvarande Helen Karlsson (V)

Tjänstemän Vidar Justegård, sekreterare
Charlotte Johansson, kommundirektör
Hugo Thorén, nämndsekreterare  
Ann Johansson, nämndsekreterare
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Utses att justera Niklas Lindberg och Jimmy Ekström

Justeringens plats Kommunhuset, Paragrafer 1-18
och tid 2021-02-25, kl. 16:30

Underskrifter                    
Sekreterare   ……………………………………………  

Vidar Justegård

Ordförande   ……………………………………………
Lars-Erik Fälth

Justerande   …………………………………………….
Niklas Lindberg och Jimmy Ekström
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2021-02-22

Förvaringsplats 
för protokollet Kommunhuset

Datum då anslag 2021-02-26 Datum då anslag 2021-03-19
publiceras tas bort

Underskrift ……………………………………………
Vidar Justegård
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

§ 1 Upprop

§ 2 Val av justerare

§ 3 Inkomna medborgarförslag, motioner, 
frågor och interpellationer

§ 4 Godkännande av föredragningslista

§ 5 Allmänpolitisk debatt

§ 6 Taxor för räddningstjänstens 
verksamhet

2021/35

§ 7 Svar på medborgarförslag: Tidigare 
iläggning av badbryggorna i Aneby 
kommun

2020/399

§ 8 Svar på medborgarförslag: Gällande 
miljlö, sophantering och upphandling 
av bilar.

2020/210

§ 9 Tillsättande av organisations- och 
arvodeskommitté

2021/34

§ 10 Uppföljning av näringslivsstrategi 
2020 – 2024

2019/403

§ 11 Gemensamt ekonomiservicekontor 
på Höglandet

2021/58

§ 12 Revidering av Gång- och cykelplan 2021/87

§ 13 Förslag till revidering av 
kommunfullmäktiges arbetsordning

2021/62

§ 14 Avsägelse av uppdrag i 
samhällsbyggnadsnämnden

2021/91

§ 15 Val ordinarie ledamot i 
samhällsbyggnadsnämnden

§ 16 Val av krisledningsnämnd 2020/676

§ 17 Ej verkställda beslut IVO kvartal 3 2020/129

§ 18 Anmälningsärende
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 1 Upprop
Beslut 
Ordförande Lars-Erik Fälth öppnar mötet.

5



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 2 Val av justerare

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

Att utse Niklas Lindberg (S) och Jimmy Ekström (L) som justerare.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 3 Inkomna medborgarförslag, motioner, 
frågor och interpellationer

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att skicka medborgarförslagen till kommunstyrelsen för beredning.

Ärendebeskrivning 
Fyra medborgarförslag har inkommit till kommunfullmäktige.

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag: Att gatubelysning sätts upp utmed vägen mellan cykelbanan 
och Grännavägen.
Medborgarförslag: Bowl till skateparken.
Medborgarförslag: Möjliggör för extern aktör att bygga bostäder centralt i Aneby.
Medborgarförslag: Inventera påbörjade projekt och skapa en underhållsplan.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 4 Godkännande av föredragningslista
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna föredragningslistan.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 5 Allmänpolitisk debatt

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige håller vid dagens sammanträde allmänpolitisk debatt. 
Debatten inleds med anföranden av en av partierna utsedd företrädare, därefter är 
debatten fri.

Under kvällens debatt deltar 16 ledamöter av 34 närvarande med inlägg inom 
olika områden. Ämnen som diskuteras är bland annat det ekonomiska läget, 
möjligheter att bosätta sig i Aneby kommun, läget till följd av Covid-19 pandemin, 
näringslivet, folkhälsan, vård och omsorg, utbildning, arbetsmarknaden, 
digitaliseringens möjligheter, vindkraftverk, koldioxidbudget och miljösmarta 
lösningar.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 6 Taxor för räddningstjänstens verksamhet
Dnr KS 2021/35

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa taxor för räddningstjänstens verksamhet enligt bilaga samt att taxorna 
gäller från och med 1 mars 2021.

Ärendebeskrivning 
Kommunen får idag ta ut avgift för tillsynsbesök som föranletts av
bestämmelserna i 2 kap. 2 § lagen (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO). Enligt 
den statliga utredningen (SOU 2018:54) är det otydligt vad som innefattas i 
tillsynsbesök. Lagen har reviderats och kommunen får ta ut avgift för hela sitt 
tillsynsarbete från och med 2021-01-01.

Taxorna inom räddningstjänstens verksamhetsområde har setts över och ett nytt 
förslag har tagits fram. Framförallt har grundavgiften för tillsyner höjts. Detta för 
att ge en kostnadstäckning för den arbetstid ett tillsynsärende tar. Utifrån 
tillsynsobjektens komplexitet har grundavgifterna delats in i olika kategorier. 
Nuvarande grundavgift är samma för alla tillsynsobjekt oberoende 
handläggningstidens längd.

Avgiften efter varje automatiskt brandlarm som inte föranleder räddningstjänst 
enligt 1 kap. § 2 LSO föreslås höjas från 4 000 kr till 4 800 kr. Avgiften ska dels ge 
kostnadstäckning för onödiga utryckningar samt ge anläggningsägaren incitament 
till att undersöka åtgärder för att minska antalet onödiga brand- och sprinklerlarm.

Yrkande
Mats Hansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsunderlag 
Förslag på taxor för räddningstjänstens verksamhet 
Tjänsteskrivelse, 2020-11-26 
Protokollsbeslut samhällsbyggnadsnämnden, 2020-12-07
Protokollsbeslut kommunstyrelsen 2021-01-11
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till
Räddningschef
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 7 Svar på medborgarförslag: Tidigare 
iläggning av badbryggorna i Aneby kommun
Dnr KS 2020/399

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ställa sig bakom upprättat svar på medborgarförslag om tidigare iläggning av 
kommunens badbryggor, samt

att medborgarförslag med detta är besvarat.

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag om tidigare iläggning av kommunens badbryggor inkom 
den 12 maj 2020. Kommunfullmäktige beslutade 15 juni 2020 att lämna över 
förslaget till kommunstyrelsen för beredning.

arbetsmiljöfråga och att bryggorna inte är gjorda för att ligga i vintertid. Under 
2020 har bryggorna lagts i lite tidigare än föregående år de har plockats upp lite 
senare, i oktober.

Med hänvisning till svaret ska medborgarförslaget anses vara besvarat.

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag, 2020-05-12
Tjänsteskrivelse, 2020-11-30
Förslag till svar på medborgarförslag, 2020-11-30 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2020-12-14
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-01-11

Beslutet skickas till
Förslagsställaren
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Dnr KS 2020-399

Lisa Jonsson
Noby 3
578 91  ANEBY

lisamolly@live.se

Svar på medborgarförslag om tidigare iläggning av 
kommunens badbryggor

Tack för ditt medborgarförslag!

Kommunfullmäktige har mottagit ditt medborgarförslag om tidigare 
iläggning av kommunens badbryggor.

I medborgarförslaget skrivs;
”Jag vill lägga i badbryggorna i sjöarna tidigare i Aneby kommun.

Jag besöker ofta badplatserna i Noen och Vireda. Tyvärr är det så att 
badbryggorna inte läggs i förrän i början av juni. Många besökare 
kommer redan i april och maj. Speciellt i år på grund av Corona. En del 
vill till och med bada då. Många passar på att fiska tidigt på säsongen. Att 
fiska från strandkanten är inte så roligt. Det är dessutom en trend att 
många vinterbadar och det är lättare om bryggorna är i.

Så mitt medborgarförslag är att lägga i bryggorna i mars eller april och ta 
upp dem i september eller oktober. I coronatider skulle det också vara 
positivt att sätta ut fler bord och bänkar så att fler kan fika bekvämt vid 
våra badplatser. Det är många äldre som åker ut en sväng med bilen,
och tar med picknickkorg.”

Tekniska enheten hanterar iläggning och upptagning av kommunens 
badbryggor i följande badplatser Skärsjön, Assjön och Noen. I 
Viredaholmssjön sköter Vireda sockenförening om badplatsen samt 
iläggning och upptagning av bryggan och får bidrag via föreningsstöd för 
detta. I Söljen sköter Sunhults byalag om badplatsen och hanterar 
iläggning och upptagning av bryggan, byalaget får driftsbidrag av 
kommunen för detta. Under 2020 lade tekniska enheten i sina bryggor 
lite tidigare än normalt och de togs upp lite senare i oktober. 
Tidpunkten för när de läggs i och tas upp utgör till stor del en 
arbetsmiljöfråga och är en praktisk fråga för både tekniska enheten och 
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de föreningar som utför arbetet, ofta behöver man gå i vattnet för att 
göra vissa justeringar och det finns inte kläder eller utrustning för att gå i 
alltför kallt vatten. Det är också vindberoende och eftersom det blåser 
mer på hösten kan det vara svårt att hitta en dag då det är lämpligt att 
plocka upp bryggorna. Blir det för sent på hösten så kan det vara svårt 
att överhuvudtaget få upp bryggorna ur vattnet. Badbryggorna är inte 
gjorda för att ligga i vintertid när sjöarna kan vara täckta med is.

Fiske från bryggorna när det inte är badsäsong är tillåtet Framförallt 
förekommer spinnfiske. Det finns dock risker med detta då fiskedrag 
kan fastna i botten i närheten av badbryggorna vilka senare badande kan 
skada sig på.

I nuläget finns inga ekonomiska möjligheter att sätta ut fler bord och 
bänkar på badplatserna men kommunen kommer att se över möjligheten 
till detta framöver.

Med hänvisning till ovanstående är medborgarförslaget besvarat.

Kommunfullmäktige 

Lars-Erik Fälth
Kommunfullmäktiges ordförande
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 8 Svar på medborgarförslag: Gällande miljlö, 
sophantering och upphandling av bilar.
Dnr KS 2020/210

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ställa sig bakom kommunstyrelsens svar på medborgarförslag gällande miljö, 
sophantering och upphandling av bilar och ta svaret som sitt eget, samt

att medborgarförslaget med detta är besvarat.

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag gällande miljö, sophantering och upphandling av bilar 
inkom till kommunen den 16 mars 2020. Kommunfullmäktige beslutade 30 mars 
2020 att lämna över medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.

”Gällande miljö, sophantering och upphandling av bilar.

Vad har de tre frågorna att göra med varandra? I dagsläget säljs våra sopor till en 
sophantering i Vetlanda och om jag förstått det rätt så får kommunen en 
ersättning för innehållet i de gröna påsarna som används till biogasproduktion. Ett 
alternativ till denna ersättning borde kunna vara att istället förhandla om att få 
(eller köpa till ett rabatterat pris) biogas i retur. Biogasen levereras med en 
lastväxlare och det är således inte en komplicerad sak att anlägga en biogasstation i 
Aneby. Om man dessutom väljer att upphandla biogasdrivna bilar till kommunens 
verksamhet så har man en både ekonomisk och en miljömässigt hållbar och 
modern lösning.”

I ett förslag till svar finns dagens förutsättningar redogjorda med konstateranden 
och kommentarer. Sammanfattningsvis konstateras att det i dagsläget är det svårt 
att förverkliga medborgarförslaget fullt ut men läget och möjligheterna kan 
förändras fort. De synpunkter och förslag som har lämnats i medborgarförslaget 
kan finnas med i kommande arbete inom såväl planerings-, avfalls- som 
upphandlingsområdet. Med detta är medborgarförslaget besvarat.

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag, 2020-03-16 
Förslag till svar på medborgarförslag, 2021-01-26 
Tjänsteskrivelse, 2021-01-26
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-02-01
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till
Förslagsställaren
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Dnr KS 2020-210 

  
 
 
   Magnus Ardeby 
   Järnvägsgatan 28 
   578 33  ANEBY 
   magnus.ardeby@gmail.com 

 

 

Svar på medborgarförslag gällande miljö, sophantering och 

upphandling av bilar 
 

Tack för ditt medborgarförslag! 

 

Kommunfullmäktige har mottagit ditt medborgarförslag om miljö, 

sophantering och upphandling av bilar. I medborgarförslaget skriver du 

” Vad har de tre frågorna att göra med varandra? I dagsläget säljs våra 

sopor till en sophantering i Vetlanda och om jag förstått det rätt så får 

kommunen en ersättning för innehållet i de gröna påsarna som används 

till biogasproduktion. Ett alternativ till denna ersättning borde kunna 

vara att istället förhandla om att få (eller köpa till ett rabatterat pris) 

biogas i retur. Biogasen levereras med en lastväxlare och det är således 

inte en komplicerad sak att anlägga en biogasstation i Aneby. Om man 

dessutom väljer att upphandla biogasdrivna bilar till kommunens 

verksamhet så har man en både ekonomisk och en miljömässigt hållbar 

och modern lösning.” 

 

Dagens förutsättningar med konstateranden och kommentarer 

I dagsläget betalar Aneby Miljö & Vatten AB, avfallskollektivet i 

kommunen, för att skicka rest- och matavfall till sorteringsanläggningen i 

Vetlanda. Utsorterat matavfall går sedan till Linköping och rötas till 

biogas. En förändring av hanteringen kräver samordning inom 

avfallssamarbetet som är initierat och påbörjat mellan Aneby, Eksjö och 

Nässjö kommuner. 

 

Även om den biogas som produceras från matavfallet i kommunen idag 

inte används inom kommunen bidrar den till klimatnytta på andra platser 

i landet. Ju mer biogas som kan produceras i Sverige desto mindre blir 

andelen naturgas i biogasnätet. I dagsläget är det cirka 40 procent 

naturgas i fordonsgasen. Som läget är nu är det svårt att se ett reducerat 

gaspris när det finns avsättning för all producerad gas. Gasproducenten 

har därigenom inget incitament för att sänka priset. Det går heller inte att 

”förhandla sig till bra priser på biogas”. Drivmedel ska upphandlas precis 

som allt annat och kommuner får enligt kommunallagen inte konkurrera 

på den offentliga marknaden.  
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När det kommer till fordon har kommunen idag främst dieselbilar. Att 

det inte har varit aktuellt med biogasfordon vid tidigare upphandlingar 

har helt att göra med avsaknaden av tankmöjligheter i kommunen. 

Nyligen har hemtjänstens fordon bytts ut och de flesta bilarna har då 

bytts ut mot elhybrider (så kallade mildhybrider). Kommunen använder 

SKR:s, Sveriges kommuner och regioners, ramavtal idag, och där finns 

ett fåtal modeller med fordonsgas. Utbudet är mycket mindre än övriga 

fordonstyper inom avtalet, men ett litet utbud finns alltså. Som nämnts 

så blir avsaknaden av tankstation för biogas i Aneby ett stort hinder för 

biogasanvändning i kommunens fordon. 

 

Överenskommelse kring biogas i Jönköpings län finns mellan 

kommunerna i Jönköpings län och Region Jönköpings län avseende 

främjande av produktion och användande av biogas. Aneby kommun har 

ställt sig bakom de åtagande som är möjliga i överenskommelsen utifrån 

avsaknaden av tankstation inom kommunen. Överenskommelsen 

innebär bland annat insamling av matavfall i kommunerna för 

biogasproduktion, men också att stor del av länstrafikens bussar ska 

drivas med biogas. Sedan juni 2020 drivs regionbussarna helt fossilfritt 

genom biogas, biodiesel och el. I stråket kring Aneby är det främst med 

biodiesel som drivmedel.  

 

Etablering av en tankstation för biogas är i mångt och mycket en 

marknadsfråga. Genom att ställa sig bakom biogasöverenskommelsen i 

länet har kommunen tagit steg på vägen för en etablering. Det slutliga 

steget måste dock marknaden ta. Problematiken kan liknas vid hönan 

och ägget och vilketdera som kom först, utan tankstation inga fordon 

och utan fordon ingen tankstation. Aneby kommun har fortsatt en 

positiv inställning till etablering av en tankstation och kommer att vara 

lyhörd för om och i så fall när en eller flera entreprenörer och 

återförsäljare inom området kan tänka sig en etablering inom 

kommunen. 

  

I dagsläget är det svårt att förverkliga medborgarförslaget fullt ut men 

läget och möjligheterna kan förändras fort. Aneby kommun är tacksam 

för de synpunkter och förslag som har lämnats i medborgarförslaget och 

de kan finnas med i kommande arbete inom såväl planerings-, avfalls- 

som upphandlingsområdet. 

 

Med hänvisning till ovanstående är medborgarförslaget besvarat. 

 
Kommunfullmäktige  
 
 

Lars-Erik Fälth 

Kommunfullmäktiges ordförande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 9 Tillsättande av organisations- och 
arvodeskommitté
Dnr KS 2021/34

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att till organisations- och arvodeskommitté utse följande ledamöter;

Lars-Erik Fälth (C), ordförande
Jimmy Ekström (L)
Mats Hansson (M)
Arijana Jazic (S)
Jörgen Svärd (KD)
Jan-Olov Adolfsson (MP)
Marianne Gustavsson (SD)
Håkan Svensson (V)

Ärendebeskrivning 
Inför varje mandatperiod sker en översyn av den politiska organisationen,
arbetsformer och arvoden till förtroendevalda. Översynen sker genom en
parlamentarisk grupp; organisations- och arvodeskommittén. Kommittén utses av
kommunfullmäktige som också ger direktiv för utvärderingsarbetet. 
Kommitténsarbete ska vara klart senast i mars 2022.

Kommunstyrelsen beslutade 2021-01-11 att ge direktiv till kommitténs arbete 
enligt följande: 

- Hur kan den rådande politiska organisationen ytterligare förbättras och 
effektiviseras?

- Hur kan den demokratiska processen stärkas och att särskilt identifiera 
insatser som underlättar att ta och behålla förtroendeuppdrag.

- Översyn av råds- och medborgarmöten samt ge förslag till förbättringar.

- Översyn av arvoden och ersättningar till förtroendevalda, inklusive 
kommunala bolag och stiftelser.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-01-05
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-01-11
Protokollsbeslut kommunfullmäktiges valberedning, 2021-02-22

Beslutet skickas till
Kommunfullmäktige
Kommundirektör
Avdelningschef kommunserviceavdelningen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 10 Uppföljning av näringslivsstrategi 2020 – 
2024
Dnr KS 2019/403

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse ärendet anmält.

Ärendebeskrivning 
Aneby kommun antog under 2020 en ny näringslivsstrategi för åren 2020-2024. 
Näringslivsstrategin ska följas upp årligen för att följa utvecklingen för 
näringslivsarbetet i kommunen.

Näringslivsstrategin antogs av kommunfullmäktige 2020-02-24. Till största delen 
bygger de mätbara målen i strategin på resultat från Svenskt Näringslivs 
företagsenkät och den årliga rankingen av företagsklimatet i landets samtliga 
kommuner. Resultatet av denna presenterades i september och Aneby avancerade 
från placering 71 under 2019 till placering 32 för 2020.

Under hösten (november) planerades en större samling med 
företagsrepresentanter för att tillsammans med Anna Gillek, regionchef för 
Svenskt Näringsliv, göra en gemensam utvärdering av resultatet från 
undersökningen, men pandemin stoppade denna aktivitet. Som ersättning gjorde 
kommunledningen tillsammans med näringslivsansvarig och affärsutvecklaren en 
rundringning till ett 80-tal företag. Samtalen präglades av stor framtidstro och 
positiva signaler från i stort sett alla. Med den bakgrunden kan konstateras att 
näringslivsverksamheten i Aneby kommun efter det gångna året, som präglats 
starkt av pandemin, generellt har klarat sig bra.

Utöver det har kommundirektören och näringslivsansvarig tillsammans med 
regionchefen för Svenskt Näringsliv, haft en gemensam utvärdering av 
näringslivsstrategin och måluppfyllelsen av denna.

Näringslivsstrategin, kompletterat med resultatet för 2020. Även om resultatet på 
de flesta punkter förbättrats, är det fortsatt envist arbete som krävs för att nå alla 
målsättningar.

Resultaten ger också bra fingervisning för hur handlingsplanen för arbetet med att 
uppnå full måluppfyllelse i näringslivsstrategin ska revideras inför fortsatt arbete.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-01-08
Uppföljning Näringslivsstrategi 2020-2024
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2021-01-18
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-02-01

Beslutet skickas till
Uppge samtliga som ska delges protokollsutdraget när protokollet är justerat. Till 
exempel kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, sökanden och/eller andra 
intressenter/föreningar/bolag
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 11 Gemensamt ekonomiservicekontor på 
Höglandet
Dnr KS 2021/58

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att tillsammans med Eksjö, Nässjö, Sävsjö och Vetlanda kommuner bilda ett 
gemensamt ekonomiservicekontor från och med 2021-12-01 som en verksamhet 
inom Höglandsförbundet med Nässjö som geografisk placering.

Ärendebeskrivning 
Höglandskommunerna Aneby, Eksjö, Nässjö, Sävsjö och Vetlanda samt 
Höglandsförbundet (HF) har en väletablerad vilja att öka samarbetet och 
samverkan inom administrationen av ekonomi- och beställningsprocesser.

Effekterna av samgåendet är minskad sårbarhet, ökad kvalitet och effektivitet 
samt ökade möjligheter till utveckling.

I dagsläget hanterar kommunerna sina processer olika och därmed bör 
kostnadsfördelningen mellan kommunerna under de första åren baseras på de 
resurser kommunerna går in med. Efter införandet av IT-stödet bör fördelningen 
ses över och styras mot nyttjande alternativt kommunstorlek. Förändringen av 
fördelningsmodell ska dock inte vara anledningen till att en kommun får ökade 
kostnader jämfört med de resurser den gick in med.

Bildandet av ett ekonomiservicekontor är en verksamhetsövergång. Befintlig 
personal i kommunerna och på HF kommer att få ett erbjudande om att påbörja 
en anställning på Höglandsförbundet. I Aneby kommun är det 1,0 tjänst som 
berörs.

Höglandsförbundet har överlämnat en rekommendation till kommunerna om att 
genomföra samgåendet, enligt beslut den 2020-10-29 §34.

Samverkan inför beslut, MBL §11, genomfördes den 2020-12-10 i 
Kommunövergripande samverkan (KÖS). Arbetstagarorganisationerna är eniga 
med arbetsgivaren i frågan. Innan samverkansmötet har 
arbetstagarorganisationerna tagit del av handlingsplan och riskbedömning utifrån 
arbetsmiljöperspektivet som genomförts inom ekonomienheten. I förhandlingen 
konstaterades att förändringen kommer att hanteras som en verksamhetsövergång 
(enligt LAS §6 b samt MBL §38).

23



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Yrkande
Beata Allen (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Caroline von Wachenfelt (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2021-01-04
Beslut Höglandsförbundets Direktion 2020-10-29 Gemensamt 
Ekonomiservicekontor på Höglandet
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2021-01-18
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-02-01

Beslutet skickas till
Uppge samtliga som ska delges protokollsutdraget när protokollet är justerat. Till 
exempel kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, sökanden och/eller andra 
intressenter/föreningar/bolag
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 12 Revidering av Gång- och cykelplan
Dnr KS 2021/87

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa reviderad gång- och cykelplan för Aneby kommun.

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog den 26 mars 2018 Gång- och cykelplan för Aneby 
kommun. Sedan dess har flera av åtgärderna i planen förverkligats. En ny 
kommunövergripande översiktsplan förväntas antas under 2021 och en aktuell 
gång- och cykelplan som grund till översiktsplanen är önskvärt.

Under hösten 2020 har samhällsavdelningen haft en praktikant på plansidan som 
arbetat med att inventera vilka åtgärder som gjorts sen Gång- och cykelplanen 
antogs och vilka som återstår att göra. Tillsammans med kommunens 
planarkitekter har en revidering av planen skett där de stora övergripande dragen 
är desamma som i tidigare version. Revideringen avser en uppdaterad inventering 
där det som gjorts inte längre ligger med som åtgärder samt ett tillägg på 
ytterligare en cykelvägsutbyggnad längs med Furulidsgatan för att säkerställa säkra 
skolvägar.

Färdigställda åtgärder från den äldre versionen (vilka alltså utgår i reviderade 
planen):

 Ny GC-väg på Grännavägen, söder om Jönköpingsvägen (efter infarten 
till Stigbergsvägen.)

 Belysning vid svartån.
 Ny GC på Jularpsvägen.
 Ny GC på Skogsgatan.
 Ny passage till Skolgatan från Furulidskolan.

Tillförda åtgärder i den nya:

 (5) Grännavägen - Ny GC alternativt cykelfält.
 (19) Furulidsgatan - Ny GC alternativt cykelfält
 (20) Passage över Bredestadsvägen.

Yrkande
Beata Allen (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag 
Revidering av Gång- och cykelplan för Aneby kommun
Tjänsteskrivelse, 2020-12-03
Protokollsbeslut samhällsbyggnadsnämnden, 2020-12-09
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-02-01

Beslutet skickas till
Uppge samtliga som ska delges protokollsutdraget när protokollet är justerat. Till 
exempel kommunfullmäktige, kommunstyrelsen, sökanden och/eller andra 
intressenter/föreningar/bolag
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 13 Förslag till revidering av 
kommunfullmäktiges arbetsordning
Dnr KS 2021/62

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa reviderat förslag avseende arbetsordning för kommunfullmäktige att 
gälla med omedelbar verkan.

Ärendebeskrivning 
Utifrån situationen kopplad till covid-19 har frågan om att kunna deltaga på 
kommunfullmäktige på distans aktualiserats.  Enligt Kommunallagen ska 
fullmäktige besluta i sin arbetsordning om möjlighet att låta ledamöter deltaga på 
distans. Enligt kommunallagen får fullmäktige, om särskilda skäl föreligger, 
sammanträda med ledamöter närvarande på distans. Sådant sammanträde får 
endast äga rum om ljud- och bildöverföring sker i realtid och på ett sådant sätt att 
samtliga deltagare kan se och höra varandra på lika villkor. Ledamot som önskar 
delta på distans ska senast fyra dagar i förväg anmäla detta till den politiska 
administrationen i Aneby kommun. Ordföranden avgör om närvaro får ske på 
distans. Mot bakgrund av att behovet har uppstått föreslås att 
kommunfullmäktiges arbetsordning revideras och medger deltagande på distans.

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-01-07
Reviderad arbetsordning för kommunfullmäktige, 2021-01-07
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2021-01-18
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-02-01

Beslutet skickas till
Kommundirektör
Avdelningschef kommunserviceavdelningen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 14 Avsägelse av uppdrag i 
samhällsbyggnadsnämnden
Dnr KS 2021/91

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna Linus Bäckström (KD) avsägelse av uppdrag som ledamot i 
samhällsbyggnadsnämnden.

Ärendebeskrivning 
Linus Bäckström (KD) lämnade den 22 januari 2021 in en avsägelse avseende sitt 
uppdrag som ledamot i samhällsbyggnadsnämnden.

Beslutsunderlag 
Avsägelse av uppdrag Linus Bäckström (KD)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 15 Val ordinarie ledamot i 
samhällsbyggnadsnämnden
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att utse Marie Persson (KD) till ordinarie ledamot i samhällsbyggnadsnämnden.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 16 Val av krisledningsnämnd
Dnr KS 2020/676

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att utse följande som ledamöter i krisledningsnämnden;

Presidium
Ordförande, Beata Allen (C)
1:e vice ordförande, Caroline von Wachenfelt (M)
2:e vice ordförande Arijana Jazic (S)

Ledamöter
Tommy Gustafsson (S)
Niklas Lindberg (S)
Birgitta Svensson (S)
Tobias Kreuzpointner (C)
Gudrun Andersson (C)
Anita Walfridsson (M)
Sandra Bergqvist (M)
Irene Oskarsson (KD)
Maria Lundblom Bäckström (KD)
Kristin Apsey (SD)
Jan-Olov Adolfsson (MP)
Anna Ekström (L)

Ersättare
Paul Brinkmann (C)
Ulf Lundberg (M)
Jan-Åke Leo (S)
Kerstin Karlsson (S)
Per-Magnus Svensson (S)
Torbjörn Adolfsson (S)
Inga-Lill Lindh (C)
Claes Källner (C)
Anna-Lena Bohman (M)
Erik Gustafsson (M)
Jonas Paulsson (KD)
Helene Johansson (KD)
Gerald Apsey (SD)
Helen Karlsson (V)
Jimmy Ekström (L)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag 
Protokollsbeslut kommunfullmäktiges valberedning § 25, 2020-11-30
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 17 Ej verkställda beslut IVO kvartal 3
Dnr KS 2020/129

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse ärendet anmält.

Ärendebeskrivning 
Till sociala utskottet rapporteras in ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § SoL och 
rapportering enligt 16 kap 6 f § SoL samt beslut enligt 9 § och rapportering enligt 
28 f-g §§ LSS. För kvartal 3 år 2020 fanns 7 ej verkställda beslut, vilket 
rapporterats till Inspektionen för Vård och Omsorg, IVO.

Beslutsunderlag 
Protokollsbeslut sociala utskottet, 2020-12-17
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2021-01-11

Beslutet skickas till
Kommunrevisionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2021-02-22

Justerandes sign Justerandes sign Utdragsbestyrkande

KF § 18 Anmälningsärende

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse ärendena anmälda.

Ärendebeskrivning 
- Protokoll KS 2021-01-11
- Protokoll KS 2021-02-01
- Protokoll KS 2021-02-01, extrainsatt
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